
Zápis ze zasedíní zastupitelstva Obce Homole u Panny č,612072,
konaného dne 24.8.2022

Jednání zastupitelstva se konalo v zasedací síni obecniho úřadu od 18:00 hodin, ukončeno bylo
v l8:l5 hodin.

Přítomni: Ornluveni: Neomluvenii

L ZAHÁJENi

Řádné zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny zahájila stalostka Dagmar Mužiková,
i(e!á konstatovala, že je přítomno 6 zastupitelů a zasedání je tedy usnášeni schopné. Z účasti
na dlrešnínlj€dnání se omluvila lng, Tereza Radičová,
zasedání se účastnil 1 občan,

Zapisovatelem byla urěena Ilona Oplištilová.

lI. o V{TELÉ ZÁPlsU:

Předsedaiící předložila návrh, aby ověřovateli zápisu byli D. Tau§che a J. oplištil.

D. Tausche: Tbje jen taková technická. Někde js€m četl, že ověřovatelem zápisu může být jen
o§oba obce. Já nevím, zda tady má trvalé bydliště. Jájsem slyšel, že ne. Tak abyste se
nedostali do nějakýclt ptoblémů.

D. Mužíkovál Máš to černé na bílém?
D. T8u§che: Nemárn.
D. Mužíková: Tak to nechiiíne takto.
D. Tausche: Itlně to nevadí, Jájen, ž-ejsem to někde četl.

Hla§ování: hla§y pro:6, proti:0, zdržel se:.0

ověřovatelé zápisu byli schváleni.

IIl, PŘIPoN,|iNKY K ZÁPISU z M|NULÉHO ZASEDÁNi.

Předsedající rznesla dotaz, zda má někdo ze zastupitelů připomíŇy k ápisu z minulého
zased.iní zastupitelstva obce.

Nikdo ze za§tupitelů neměl připomínky k zápisu z minulého j€dnání.

lv, PR JEDN

1) schváleni Programu zasedáni

lona Oplištilová Tcrcza Radičová
lvíužíková

iŤí Řiha
, Daniel']auschc
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Předsedající zastupitele informovala, že do okamžiku zveřejnění progťamu na úřední desce

žádí\ý zýýboíí! obce nepředložil starostce v souladu s článkem 4 odst, 2) jednacího řádu
písemný návrh na zařazení do programu jednání,

Na základě článku 6. odst. l jednaciho řádu vznesla dotaz, žda některý z členů zastupitel§tva

la,trhu.ie zařazení dalšího bodu do navrženého programu.

pfogrun zaseddní ie následuiící:
1. SchváIeni programu jednáni
2. Kontrola uložených úkolů
3. Uzavření smlouvy s výheťcem \^ýběrového řízení ,,Rekonstrukce komunikace Blráhov"

4. Dodatek ke smlouvě na akci ,,Rekonstrukce porostu po kalamitách suchem"
5. Pronájem gar.íže stojící na p. p. č, 26, k, ú, Homole u Panny
6. Dotazy, připomínky apodněty zastupitelů
7. Dotazy, piipominky a podněty občanů

Předsedající dala hlasovat o nalŤžeíém progť.Línu zasedáni :

Hla§ování., hla§y pro: 6, proti; 0, zdlžel se: 0

Program jedíání byl přijat.

2) Kontřola p|nění uložených úkolů z minulých jcdnání za§tupitelstva

Nebyly uloženy žádné úkoly,

3) Uzavření §mlouvy s výhercem výběrového řízení ,,Rekonstrukcc komuni|racc Bláhov"

Předsedající uvedla, že na předešlém zasedáni byli zastupitelé informovani o vypsrini
výběrového řízení na rekonstrukci komunikace. Do výběrového řizení se přihlásila pouze
jedna flrma, a to SaM Děčín, a, s,

Rozpruva:

za§íupit€lé|
D. Tausche: Já jenom, kdyžjsem si prostudoval tu smlouvu, tak to je spíš zase jen takový

technický detail, Tak tady máme bod 4 doba plnění aje tam, žc áotovitel se zavazuje
pievzít staveniště ne_jpozději do 30. září, pa]< se tam hovoří o lhůtě 9 týdnů anejpozději,
že to má předat do 30 .9.2023 což je rck

D, MužikoÝá| Je zde počítáno s jinými vlivy např, nepřízeň počasi,
D. Tau§che: Aještějeden takový detail tať. V odstavci povinnosti zhotoviteleje, že

nahlížet může starostkaobce aje tamjmenovitě uvedeno, Kdyby se náhoclouněco stalo,
budeš dlouhodobě pryč, tak.,,
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D, MužikoYá: Tak tady mám áStupc€,
D. Tausche: Já vim, ale aby pak nebyl problém,
D, Mužiková_l Tak to zase ýyplýýá ze 7ákona,
D. Tausche: Ze by tam mělo být třeba jen staťostka obce bez tohojména. A pak by tu funkci

převzala místostarostka.
D. Mužikovál Já si myslím, že i takto to bude v pořádku.
D. Tauschei Takjenom, aby s tím nebyl ploblém potom. To byla taková technická věc.

A poslcdní věc, al€ ta není k té smlouvii. To je, jak jsem psal do toho e-mailu. Aby se
vyřešila ta Za§távka s tou studnou, protože jájsem tam ryústal, jsem tam odmala a 45
]etje to zdroj vody, kte.ý nevysychá. M)/ jsme si tam hláli, A teď tam má být autobusová
za§távka, Tam má být přímo nájezd,jakje ta studna, To je ten problém,

D. Mužíková: Ale už v dnešní době tam ta Zastávka stojí.
D. Tau§che: DobŤe, ale když bude najíždět ten autobus, tak to bude zlepřístupněné,

za§távlQ se posune a dolu do té studny se nebude dát lézt.
M, Mužík| Každopádně tam se to musí nějak vymyslet, nic bouřat nechceme.
D. Tau§clre: Jen at'se to nějak udělá, protože ta voda tam byla,je a bude.
D. Mužíková: A viš k té vodě něco bližšího?
D, Tausche: vím, že je to pramen. Tam je stažený pramen, kdysi tím lidé zalévali. A pořád

tam voda byla, Tak, aby pak nebyly problémy s vodou. Kdyby se to nějakým způsobem
nvezlo, zričilo, tak ta obec o tu Ýodu přijde,

D. Mužíkovál Tak nejdřive to musíme otevřít a podívat se na to pořádně, Zda se ta voda
vsakuje, odkud přitéká a kam odtéká,

D. Tausclre; Tam jsou prameniště, nad Blllhovem smělem na Doubravice. U těch lip je
někde p,amen, proto to tam vždycky bylo u nás v té zatáčce plné vody.

D. Mužíková: Ta zastávkaje někde v těchto místech.
D. Tau§che: No a měj dejen o to, aby se to vyřešilo, aby se to nezavezlo,
D. Mužíková: My užjsme o tom s tou l'innou mluvili, Řikalijsme jim o našem návrhu

zachovat tam tuto nádrž, Je potřeba to odkýt a zjistit, jak se ta voda chová. A pak
bychorn probírali dalši kroky,

D. Tau§clrei co pamatuji, tak to tam nikdy nebylo suché. Toje spodní voda, Tam by to
hodilo, kdyby taln třeba hořelo, tak to je jeden z mála zdrojů.

Loplištillová: 'I'ak tolik vody tam určitě není. Mé hlaýné zAtáží, že to řešime až teď. Když
už je projekt ajdeme schvalovat výherce výběrka. Když o tom víš celou dobu.,.

M. Mužík: Jájsem o tom teda ted' slyšel popNé.
D. Tau§che| Já užjsem to tady namítal dřiv, ale to jejedno, Co se týče té zastáVky a ta tam

nebyla namalovaná takhle,
D. Mužíkoví: Pravdouje, že to není nikde zakreslené, ani evidované,

Občané:
Občané neměli žádné dotazy ani připomínky.

Náý l h usnesení 03 0/06/20 22 :

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje uzavření smlouvy s Ýýherní íiřmou
výběrového řízení §aM Děčín a. s. na akci ,,Rekonstrukce komunikace Bláhov"

Hlaso\,ání, hla§y írro| 6, proti: 0, zdržel se: 0

U§ne§cní bylo přijato.
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4) Dodatek ke smlouvě na akci ,,Rekon§trukce pořostu po kalamitách suchem"

Na předešlém zasedáni jsme schvalovali změnu typu oplocenek, kde došlo k výměně
oplocenek typu Pacov za kovové oplocenky. Návrh dodatku zastupitelé ob&želi.

Roqrfoýír:

Zastupitelé:
D. Tausche: Já k tomu nefuám nic, jájsem se k tomu vyjadřoval už minule.

občané|
občané neměli žádné dotazy ani připomínky.

Niýrh us eserri 040/06/2022:
Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě o
provádění prací - po§kytnutí komplexních lesnických služeb při obnově Poro§tu
ze dne 12.2.202l s ílrmou Heinwald s. r. o.

Hlasování: hla§y přo| 5, přotil 0, zdňel sel l (D. Tausclie)

Usnesení bylo přijato.

5) Pronájcm garáže stojící na p. p. č, 2ó, k. ú. Homo|c u Panny

K vyvěšenému záměřu se přihlásil pouze p. [}rož.

Rozprula:

za§tupitelé|
Zastupite|é neměli ádné dotazy ani připomínky.

Občané:
občané neměli žádné dotazy ani připomínky,

Nlivlh u§hesení 0s0/06n022 :
Za§tupitel§tvo obce Homole u Panny schvaluje pronájem garáže §tojící na p. p. č. 26,
k. ú. Homole u Panny za podmínek uvedených ye ryvěšeném záměřu p. ]Vlarkovi
Brožovi.

Hlasování: hla§y pro: 5, proti: 0, zdržel se: 1 (D. Tausche)

Usne§ení bylo přijato.
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6) Dotazý připomínky a podněty za§tupitelťl

D. Tausche: Jenjsem se chtěl zeptat, obec pqý pořídila nějaký nový malotraktor, jsem se
dozvěděl. Tak se jenom zeptám, proč se to neprojednávalo na Za§tupitelstvu a zjakého
důvodu byl vůbec pořízen, když star,ý jezdil, aspoň, co jsem viděI.

D. Mužíková| Tak ta ,,varinď'byla už v hodně špatném technickém stavu. Hrozilo, že by
se sta|o nějaké neštěsti,

D. Tau§che| A s tim je co teda s tím původnim?
I. oplištilová: Je zapaíkovaný \, hasičáťně.
D. Mužíkovái Tak oni s ním mohouještějet, pokud by bylo něco akutního.
D, Tausche: Takže bude sloužitjako záložní,

7) Dotazy, připomínky a podněty občanů

Občané neměli ádné dotazy ani připomínky.

v. ZAVER

Stařostka obce poděkovala za účast najednáni zastupitelstva.

Zápis byl áotoven dne 2.9. 2022

OveiovateIé zápisu: (-

Mgr, Daniel Tausche\'§-==í
.rakub oD|ištil

ZnpG 7 jedn:ini 4siuDitels(!aó/20?2
5/5

/
/




